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           Идеята НЗОК да не плаща на аптеките за обработването на протоколи е глупава, а това решение е

скандално, каза за БТА председателят на Българския фармацевтичен съюз /БФС/ проф. Илко Гетов. По-рано

днес на заседание на Надзорния съвет на НЗОК беше обсъждано фондът да не плаща по 2 лева на обработен

протокол за лекарствата, които са напълно платени от Касата. Идеята е по този начин да се спестят 16 млн.лв.

           Тази мярка ще ограничи достъпа на пациентите до лекарства, особено в малките населени места,

категоричен е проф. Гетов. По думите му тя цели обслужването на големи аптечни вериги и

вертикално-свързаните фирми.

           Проф. Гетов изрази надежда, че това предложение ще бъде оттеглено и подчерта, че никой не се е

консултирал с БФС.
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